



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

2nd March 2021 Circular No.: 20052

Dear Parents/ Guardians,

School Magazine Advertisements and Sponsorship (S1-S5)

The publication of forthcoming school magazine will cover both the 2019/20 and 2020/21 school years. The biennial school magazine will be published by the end of 2020/21 school year. We are including advertisements from well-wishers and parents in the magazine. We would be grateful if you could support us by advertising in our school magazine. You could also sponsor the school magazine. Students will be acknowledged in the school magazine and official receipts will be issued.

Your kind support will be greatly appreciated. Thank you.

Yours faithfully, (中岛族 (東岛族 (東京族 (東京族 (東京族 (東京族 (東京族 (東京族 (東京族 (東京	
Lee Ting Leung Principal	
Reply Sli	p (Circular No. 20052)
I, the parent of, acknowledge the receipt Advertisements and Sponsorship.	(student's name) (class No) of the circular regarding the School Magazine
Please tick the appropriate box if you would	d like to advertise in or sponsor the school magazine.
☐ I would like to sponsor the biennial sci	Half Page HK\$1,000 hool magazine (HK\$, please make it HK\$20
or above). Please make crossed cheque payable to "Tl Ki (La Salle) College".	he Incorporated Management Committee of Chan Sui
Parent's/ Guardian's Signature:	
Parent's/ Guardian's Name:	Date:

陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五 傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

通告編號:20052

「刊登廣告或捐助校刊」

敬啟者:

敝校 2019/20 及 2020/21 學年合本校刊行將付梓,並將於二○二一年九月出版。現特謹請閣下刊登廣告或捐助(廣告收費:全頁二千元,半頁一千元,有意者請通過 貴子弟與班主任聯絡)。如蒙惠捐,當發回正式收據,並將學生姓名登於雙年校刊內,以誌謝忱。

此致

各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長 李丁亮 啟

二〇二一年三月二日